
PROTOKoT. Nr XXVIp016

z sesii Rady Gminy Rybno odbltei w dniu 8 wrzesnia 2016 r'
w sali OSP w Rybnie pod Przewodnictwem

Pana Andrzeia Kornackiego - Przewodniczacego Rady Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz.10:05, zakoriczono o godz.14:15

Stan osobowy Rady - 12 Radnych,

Nieobecni Radni: Pani Marzanna Borkowska, Pan Sylwester KasProwicz. Pan waldemar

Reszka

- lista obecnosci stanowi zal4cznik do Protokolu,

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyh

1.Pan Tomasz Weglzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca Prawny

5. Radni Rady Powiatu Dzialdowskiego : Pani Magdalena Anczykowska

6. Dyrektor Szkoly Podstawowej w Hartowcu - Pan Boguslaw t ukwiriski

7.Plzedstawiciel Patlstwowego Powiatowego Inspektora Sanitamego - Pani Kinga

W6lkiewicz

S.Redaktor Naczeliy Gazety Dziatdowskiej - Pani Malgorzata Czerwirlska

9.Soltysi

- lista obe('Iosci stanowi zal4cznik do protokofu

l0.Mieszkaricy

Ad.1 i 2 Otwarcie s€sii i stwierdzenie pnwomo.no6ci obrad.

Obrady XXVI sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:05 Pan Andrzej Kornacki

Przewodniczqcy Rady Gminy. Powital wszys&ich obecnych. NastePnie stwierdzil, ie Po

sprawdzeniu listy obecno6ci, na sali znajduje sig 12 Radnych, co stanowi kworum do

podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3. Ustalenie Pon4dku obrad.

Porz4dek obrad
l.Otwarcie sesii.
2.stwierdzenie prawomocnosci obrad.
3,Ustalenie porz4dku obrad.
4.Przyifcie protokolu z XXV sesii Rady Gminy.

S.Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy Rybno.



6.Sprawozdanie Komisii Rewizyinei Rady Grniny Rybno z kontroti przygotowania szk6l

Gminy Rybno do rozpoczgcia roku szkoln ego 2076/2077'

7. Podigcie uchtval w nastgpui4cych sprawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201G2022'

2) zmian w budZecie Gminy Rybno na 2016 rok,

3)udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacie zadania

inwestycyjnego Pt. ,,Przebudowa drogi pow. 1274N gr. pow.Gronowo - Rybno - dr'woi538,

na odcinku Gronowo-Rybno od km 2+070 do km 6+240 i od km 7+358,50 do km 7+605 o

l4cznej dtugosci 4 416 km" w roku 2016,

4) ustalenia przebiegu lub wylqczenia z 'r'ytkowaria niekt6rych dr6g gminnych Gminy

Rybno,

5) zaopiniowania planu aglometacii Rybno,

6) oganiczenia czasu funkcjonowania iistalacji lub korzystania z ]utz4dzen' z kt6tych

emitowany halas moze negat 'wnie oddziall'waC na 6rodowisko.

S.Wolne wnioski i zaP]rtania.

9.Zamknigcie obrad,

Przewodniczqcy Rady przedstawil porzqdek dzienny obrad.

KierujEc nastepnie zapytanie o propozyge zmiany Porz4dku oblad

Wnioski o zmiang porz4dku obrad sesji wnie6)i:

Przewodrucz4cy Komisji Zdrowia, Kultuly, Oswiaty BezPiecze6stwa i SPraw Socjaliych
Rady Gminy Rybno - Pan Dariusz Karbowski

- w pkt 7 wprowadzenie projektu uchwaly w sprawie:

1) - jako ppkt 7 - rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku zmieniajEcego Iu 1 solectwa

Gronowo dotycz4cego przeznaczenia 6rodk6w funduszu soleckiego w 2016 loku

2) - jako ppkt 8 -rozpatrzerua wniosku solectwa Gronowo dotycz4cego Srodk6w funduszu

soleckiego w 2017 roku

Radny - Pan Piotr Rydel o przesunigcie plojektu uchwaly w sPrawie ograniczenia czasu

funkcjonowania instalacji lub korzystania z trz4dzei, z kt6rych emitowany halas moze

negatywnie oddzial''wad na Srodowisko, jako ppkt 1 Pkt 7.

Wigcei wniosk6w w sprawie zmiany Porz4dku obrad nie wniesiono.

Po czym poddal pod glosowanie wniosek o zmiang porzqdku obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawn'.rr na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych glosami:

-,.2a" - 72

',przeciw'-O
- ,,wskzymui4cych sie" - 0



przyiela wniosek o zmianf Porzqdku obrad.

Nastgpnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnyrn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych glosami:

-.przefiw'-o
- ,,wstrzymui4cych sig" - 0

przyigla pozldek obrad xxVI sesii Rady Gminy, kt6ry Po otlvarciu sesii, stwierdzeniu

prawomocnosci obrad i Przedstawieniu Porzqdku obrad iest nastepujqcyl

3.Ustalenie porz4dku obrad.

4.Przyifcie protokolu z XXV sesji Rady Gminy.

s.Sprawozdanie miedzysesyine W6ita Gminy Rybno.

6.Sprawozdanie Komisii Rewizy)nej Rady Gminy Rybno z kontroli przygotowania szk6l

Gminy Rybno do rozpoczgcia roku szkolnego 2076/2077.

7. Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) oganiczenia czasu funkcjonora/ania instalacji lub korzystania z wz4dzef, z kt6rych

emitowany halas moze negatfwnie oddzialywai na Srodowisko

2) zmiany Wieloletniej Prognozy FinansowejGrniny Rybno na lata2076-2022'

3) znian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok,

4)udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacje zadania

inwestycinego pt. ,,Przebudowa drogi Pov,'. 1274N gr. pow.Gronowo - Rybno - dr.woj.538,

na odcinku Gronowo-Rybno od km 2+070 do km 5+240 i od km 7+358,50 do km 7+605 o

lqcznej dlugosci 4 416 kln" w roku 2016,

5) ustalenia przebiegu lub v"ryl4czeria z uzytkowania niekt6rych dr6g gmirmych Gminy

Rybno,

5) zaopiniowania planu aglomelacji Rybno,

4 ftzpattzeria ponownie uchwalonego wniosku zmieniaj4cego ru 1 solectwa Gronowo

dotycz|cego ptzeznaczenia 6rodk6w ft$duszu soleckiego w 2016 roku,

8) rozpatrzenia wniosku solectlva Gtonowo dotyczqcego Srodk6w funduszu soleckiego w
2017roku
S.Wolne wnioeki i zap'.tania.
9.Zamknigcie obrad.

Ad.4. Przyigcie protokolu z XXV sesii Rady Gminy.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XXV sesji

Rady Grniny.

Uwag do protokolu nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie Protok6l z XXV sesii

Radv Gminv:



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci l2
Radnych, glosami:
- 12 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 - ,,wstrzymui4cy(h si9"
protok6l z XXV sesii PffYiela.

Ad.S.Sprawozdanie migdzy6esyiIre w6ita Gminy Rybno'

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwrocit sie do W6jta Gminy o przedsta\^/ienie

Radzie sprawozdania z dzialatroSci migdzysesyjnej

Sprawozdanie stanowi zal4cznil do Protokolu.

Pytai nie wniesiono.

Nastepnie W6jt Gminy - Pan Tornasz Wggrzynowski , Przewodticz4cy Rady Cminy- Pan

Andrzej Komacki, Przedstawiciel Komisji Zdrowia, Kdtury, Oswiaty, BezPieczerlstwa i

Spraw Socjalnych Pan Marran Granica oraz Redaktor Naczelia Gazety Dzialdowskiej - Pani

Malgoflata Czerwiriska dokonali uroczystego wreczenia nagr6d Lauleatom konkursy

,,Czysta WieS 20L6" .

Po czym soltys wsi Kopaniarze - Pa J6zef Szraga podzigkowal Panu Boguslawowi

t ukwirlskiemu, dyrektorowi Szkoly Podstawowej w Hartowcu za Przygotowanie rysu

historycznego ni.KoPaniarze.

Przewodniczecy Rady o godz.10 min.50 zatz4dztlptzerwgw obradach do godz. 11 min 00

Po przerwie:

Ad.6.Sprawozdanie Komisii Rewiryinei Rady Gminy Rybno z kontroli Prrygotowania
szk6l Gminy Rybno do rozpoczgcia roku szkolf.eSo 2016/2077 .

Pnewodaicz4cy Rady poprosil o Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizinej z

kontroli przygotowania szk61 Gminy Rybno do rozPoczecia rok1l szkd^ego 201'6/2077

Wiceprzewodniczqcego Komisji Pana Czeslawa Mederskiego.

Sprawozdanie stanor^/i zalEcznik do Protokolu.

emitor ranv halas moie negatl'lvnie oddzialvwa6 na 6rodowisko

PrzewodJucz4cy Rady udzielil glosu Pani Kindze W6lkiewicz Przedstawicielowi

Paristwowego Inspektora Sanitarnego w Dzialdowie, kt6ra Przedstawila stanowisko

Ad.7. Podigcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:



Inspektora w sprawie planowanei inwestycji w m. Cralewo-Stacia - budowa i eksPloatacja 20

kurnik6w do 6ci6lkowego chowu drobiu.

Niniejsze stanowisko stanowi zalEcznik do protokolu.

Nastepnie PrzewodniczEcy Rady otworzyl dyskusje.

Glos w dyskusji zabrali:

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz negatywnie odni6st sig do wydanej Pzez Paistwowego

Powiatowego Inspektora Sanitamego w Dzialdowie opinii w zakresie Planowanej inwestycji

wskazujac na bliskie Polozenie budowy w obrebie ujec wody. Wskazal r6wnie2 na problem

ewenfualiego utylizowania nieczystosci na tereny w Poblizu kurnik6w

Radny - Pan Pioh Kaminski wskazuj4c na wydane w Przedmiotowej sprawie oPinie

Sanepidu oraz RGOS, podkreSlil biem4 Postawe organ6w w udzieleruu Pomocy

nieszkaricom zarlieszkui4cym na terenie inwestycji. Wskazal r6wniez iZ inwestycja ta moie

nega$,wnie wplyn4i na stan wody.

Rady - Pan Pioh Rydel:,,Pani Inspektor , jak to sie dzieje, 2e czlowiek, kt6ty Vzrnei6zl

przyczepg obornika od drobiu, Paristwo zareagowa[ natychmiast. To nie jest Ptzypadek,

gdzie Sanepid jest wykorzystywany do takiego dziala ia, Gdzie s4 wasze decybele, gdzie

jest mapa wyrysowana. Tu mieszkaruec mieszka 100m. Ta mapa musi byi zrobiona i to

Sanepid musi wykona6. Obowi4zujq Przeciei' Parametry steaenia 8az6w czy innych

czynnik6w. Bgdziemy prosili, w momencie kiedy bedzie PostePowanie administracine tych

mieszkaric6w, kt6rzy strac4 na wartosci swoich mieszkai, Plzez te kurniki wartosC tych

mieszkari spadnie. Bgdziemy zabiega. o to, ieby wycenili i w momencie kiedy nie bedzie

mialo to wartosci, to Gmina bedzie Placit im te r62nice Bgdzierny podpieraC sig

dokumentami Sanepidu i RGOS. Jezeli Panstwo napiszecie, ze wszystko iest w porzedku, to

ktoS bgdzie bral za to odpowiedzialnosc".

Pani Kinga W6lkiewicz wyjasnila, i2 oPinia zostala wydana zgodnie z obowiAzuiqcym

prawem i nie ma mocy wieiEcej.

Soltys wsi Gralewo - Stacja - Pani Jolanta Kepczyriska negatywnie odniosla sie do stanowiska

Sanepidu.



Pani Kinga W6lkiewicz wskazala, iZ oPinia Ponadto zostala wydana po Sruntownej analizie

stanu faktycznego.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwracaj4c sie do Ptzedstawiciela PPIS Pani Kingi

W6lkiewicz: ,,kiedy zmienily sig dopuszczahe normy czystosci wody i iak bardzo oraz jakie

s4 dopuszczalne normY?"

Pani Kinga W6lkiewicz w odpowiedzi wyjasnita, 2e nie jest pracownikiem kompetentnym

do udzielenia odpowiedzi 
^a 

zad^ e Pytanie, niernniej jednak przeka2e je Pracownikowi

wlakiwemu do odpowiedzi w te, matenr

Na tym dyskusje zakorlczono

Przewodniczecy Rady PoProsil o Przedstawienie opinii kornisji w sPrawie Proiektu uchwaly

pflez Przewodnjrcz4cego wsP6hego Posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -

Pana Dadusza Karbovr'skiego. Radny - Pan Dariusz Kartowski Poinformowal, Ze komisie

stale na wsp6ltrym Posiedzeruu negatywnie zaopiniowaly Projekt uchwaly w sprawie

ograniczenia czasu fuikcjonowania instahqi lub korzystania z ]ufz4dzefi, z kt6ryd'l

emitowany halas moze negatywnie oddzialywac na Srodowisko. Ponadto bior4c Pod uwage

stanowiska zainteresowanych os6b ograniczeniem poziomu halasu Podczas imPrez

artystyczo-rozrywkowych odbl'wajqcych sig na pla2y w Rybnie oraz czasu trwania tych

imprez, Komisja bgdzie wnioskowai, aby czas trwania imPrez sk!6ci€ do godz.0:00 ptzy

mniejszym natezeniu halasu.

Radny - Pan Piot! Rydel ,,problem, kt6ry wynikl z q cisz4 ma podloze w organizowaniu

imprcz przez Gming. W ci4gu tego okresu rue bylo skarg na restauiator6w To Gmina

doprowa&ila do sytuacji konJliktowych. Mozna by sie pochylii nad tym co zostalo na

komisji wypracowane i sprawa bylaby zamknigta Ale ona nie jest zamknieta, bo ieby

Pafstwo zdali sobie sprawe, na Pismo skierowane do Rady Gminy, odPowiedzi udziela

Urz4d Gminy. Na wcze6niejszej komisji, mielismy rozPatrywa( sprawg Osrodka Wel, nie

rozrnawialismy o tle6ci pisma, ale na temat,,a moze sq inne rzeczy". Z lych ,,if'.Jr.ych eeczy"

wyszlo, ieden z moich koleg6w Radnych m6wi ,,tam jest rura, a moie t4 rura idzie iaka6

kanalizacja. MoZe ich sprawdzia'. Ale w pismie Osrodka Wel nie bylo mowy o rurze Ale

zaraz,,oni maje basen. C62 robi4 z tq wode? Moze wylewai4 do ieziora." Czytajec na temat



Osrodka Wel, byto powiedziane, ze tam moZna zam6wi' sobie Petardy Wtedy Pan W6jt

powiedzial, ie fiv|,ze ,,ic:n sprawdzia, bo moze strzelai4 z petard" Nie bylo w tym pi6mie

mo$'J/ na temat rury, basenu i petard, byla mowa o ciszy Na ostatniej komisji byla starsza

Pani, kt6ra m6wila, 2 e jei to przeszkadza Znowu nie bylo dyskusii zwi4zanej z halasem' ale

znowu ktoS powiedzial ,,ale ta Pani ma Pomost, moie jest nielegaliy" Panie w6jcie

proponuje sprawdzia wszystkie Pomosty nad jeziorem Rumian Traktujmy wszystkich

r6wno.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wskazal na ptzyczTmg inicjaty\n/y uchwalodawczei

w tym zakresie, bqdqc4 wynikiem skladanych skarg ptzez Przedsiebiorce ProwadzAcego

o5rodek wypoczynkowy. Ponadto podkreSlaiqc sze$zy Problem, konllikt interes6w

pEedsiebiorc6w, zaproponowal zdjgcie niniejszego projektu z Porzadku dziennego obrad

Radny - Pan Piot! Kamirlski podni6sl iZ stanowisko komisii w tej sPrawie iest znane, tzn

ograniczenie czasu trwania irrlPrez otaz kwestia zrozumienia intencji stron, niewetPliwie

zaiegnajq rr6dlo konfliktu.

Pan Piotr Szewczyk - Przedsigbiorca , odni6sl sig do wybudowanej niedawno wiaty na

terenie plazy w Rybnie. Pozytywnie ocenil Pomysl i cel kt6remu rna slltLye jednakze w

chwili obecnej obiekt ten stal sie miejscem calonocnych imprez Podkreslil, 2e nie iest

przeciwnikiem tego obiektu, nierrmiej jednak problem mo2na tozwl4zat choeby poPrzez

ustalenie regulaminu uiytkowania. NiewEtPliwie zakl6canie ciszy, zbyt czeste uwagi

turyst6w byly powodem spadku zaintercsowaJria i checi4 wyPocz)a <u w Prowadzonym

przez 
^iego 

osrodku w)?ocz)'nkowym ,Jezeli chodzi o wychodzqc4 do jeziota' z 
^aszego

osrodka rurE to pozostalosd Po bylym wla6cicielu, kt6rq wykorzystt'wal do wci4gania wody

Zostala juz zdemontowana, zas woda z basenu odProwadzana jest zgodnie z wymogami. Co

do petard, to nigdy nie olganizowali6my imprez, podczas kt6rych wykorzystywane byly

petardy."

Pani Dunacka - mieszkaniec wsi Rybnol ,,nie jestesmy Przeciwni organizowaniu imPrez

Chcemy tylko, aby odbl'waly sie one trochg ciszej. co do wiaty, to wykorzystywana jest do

calonocnych imprez."

Radny - Pan Dariusz Karbowskr Poinformowal, i2 przed obchodami Dni Rybna zostala

przeplowadzona wizja lokaha terenu, na kt6rE byl r6wniez zaproszo y Pan Szewczyk



Jednak nie slawil sig. ,,Byty prosby, aby scena zostala ustawiona w takirn kierunku' aby

zminimalizowad emisjq halasu. Te imPrezy bed4 ttwaly znacz ie kr6c4' muzyka bedzie

emitowana ciszej. Po imPrezie rozmawialem z Panem w6jtem, powj'edzial' 2e wyci4gme

konsekwenqe od organizator6w. Byl r6wnie2 aPel o oswietlenie, kt6rego brak w p6znych

godzinach. Po konsultacjach z Dyrektorem Gminnej Biblioteki Publicznej' po odpowiednin

ustawieniu sceny, halas nie bgdzie tak dokuczliwy."

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: -Potrzebne nam sQ takie oslodki, iak Osrodek wel Tu

naleiy wszystko pol4czyc Pan W6jt obiecal, 2e bgdzie dt2o wcze5niei wiadomo o terminie

organizowanych imprez. Takie imPiezy, jak chodby Dni Rybna teZ sa Potrzebne Niemniej

jednak przy odrobinie dobrej woli wszystkich stron my6lg, ie uda sie dojst do

Porozumienia. "

Soltys wsi Rybno-Pan Hetuyk Wi6niewski wskazal na swoje uwagi zashze2enia w zakresie

projektu przedmiotowej uchwaly. Podkreslil, iZ tego tyPu imprezy sq niezbedne dla

promocji Gminy. Jednak nalezy wyPracowac Pewne rozwiEzania i doj6a do Pelvnego

konserrsusu,

Pani Dunacka - mieszkaniec wsi Rybno: ,,skoro to tak waina imPreza dla Paistwa, to prosze

niech sie odb),wa, tylko z korzyscia dla wszystkich".

Pan Piotr Szewczyk - Przedsiebiorca poinformowal, 2e nie zostal poinformowany o

spotkaniu, wizji lokalnej. Byl nieobecny w tym czasie. PodkreSl , ii nie jest przeciwny

organizaqi imprez, ale niech odbywaj4 sig przy obnizonej emisji halasu.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wskazal na bardzo wa2ne asPekty rozwoju

turystyki na terenie Gminy. Podkre6lil r6wnie2, ii waznq kwestiE jest dobre samoPoczucie

wszystkich mieszkaric6w.

Wiecej pytarl nie wniesiono.

Pzewodniczecy Rady zamkn4l dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod Slosowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawn)'m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych" glosami:
- 0 - ,,2a",
-ll - ,przeciw"



- I -,,wstrrymuiqcych sie"
nie pocljgll t"h*"ly oo sPrawie ogtaniczenia czasu funkcjonowania instalacji lub

korrystania z .utz4dzeft, z kt6rych emitowany halas mo2e negatywnie oddzial''wa' na

Srodowisko.

PEewodniczqcy Rady o 8odz.12 min 10 zarz4dzTl Przetwe w obradach do godz 12min15

Po Drzerwie:

Wielole
Przewodniczqcy Rady PoProsil o plzedstawienie wyja6niei

Zdzlslawe Kalrricz, kt6n wskazala, ii Projekt uchwaly w

Prognozy Finansowej zostal obszemie uzasadniony.

Nastepnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusig.

Pytaf nie r"r'niesiono.

Przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu Projektu uchwaly Przez

WiceprzewodniczQcego Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawn5nn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

-O - ,,przeciw"
- 0 -,,w6trzymuj4cych sig"
podjgla uchwaig Nr )(XVf49/f6 w sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowej

cminy Rybno na lata 2016-2022.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

3l zmian w budzecie Gminy Rvbno na 2016 lok
Przewodnicz4cy Rady PoProsil o Przedstawienie wyja6nief Przez Skarbnik Gminy - Pani4

Zdzislawe Kanicz, kt6ra wskazala, j2 ptojekt uchwaly w sprawie zmian w budiecie Gminy

Rybno na 2016 rok zostal obszernie uzasadniony.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg.

I)'tai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusjg Po odczytaniu plojektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iavtnFr na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 0 - ,,ptze.iw"
- 0 - ,,1'strzymuj4cych siF"
podigla uchwalg Nr XXVIF0A6 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2016lok.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

przez Skarbnik Gminy - Paniq

sprawie zmiany Wieloletniej



4)udzielenie pomocv finansowei dla Powiatu Dzialdowskiego lra realizacif-zadania

ilIwestycyit ego pt.,.Przebudowa drogi pow 1274N 8r' oow'Gronqwo - Rvbno -
dr.woi bno do

km 7+605 o lacznei dlugoSci 4 416 km" w roku 2016

Przewodnicz4cy Rady Poprosil o przedstawienie opinii komisji iar sprawie projektu uchwaly

pnez Pnewodnicz4cego wsp6lnego Posiedzenia Komisii stalych Rady Gminy Rybno -

Pana Daliusza Karbowskiego Radny - Pan Da usz Karbowski poinformowal, Ze komisie

stale na wsp6liym Posiedzeniu pozyt''wnie zaoPiniowaly plojekt uchwaly '

Nastgpnie Plzewodniczqcy Rady otwolzyl dyskusjg.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknqt dyskusie. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, glosami:
-72 - ,,2a" ,
-O - ,tr'rzeciw"
- 0 -,,wstrzymutlcych 5i?"
podigla uchwalg Nr )OG/Ipl46 w sprawie udzielenie Pomocy finansowei dla Powiatu

Dzialdowskiego na realizacjg zadania inwestycyinego Pt' ,,Przebudowa &ogi Pow' 1274N

gr. pow.Gronowo - Rybno - dr.woi.538, na od.inku Gronowo-Rybno od km 2+070 do km

6+240 i od km 7+358^50 do km 7+605 o l4cznei dlugo5ci 4 416 km" w roku 2015.

Uchwala stanowi zalEcznik do ptotokolu
zella z

Przewodniczqcy Rady Poptosil o Przedstawienie opinii komisji w sPrawie Projektu uchwaly

ptzez Ptzewodfkz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -

Pana Dariusza Karbowskiego. Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal Ze komisie

stale na wsp6liym posiedzeniu pozyt''wnie zaoPiniowaly Projekt uchwaly .

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamlaql dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaty przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gtosowaniu iawn5mr na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:
-72 - ,,2 ",
-0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymuj4cy.h sie"
podjgla uchwalg Nr XXVIflf6 w sprawie u6talenia przebiegu lub wyl4czenia z

ui''tkowania niekt6rych dr6g gminnych Grniny Rybno.

Rvbno
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Uchwala stanowi zalqcznik do Protokohr.

6) zaoriniowania planu aglomeracii Rybno

Przewodnicz4cy Rady poProsil o Przedstawienie oPinii komisji w sprawie projektu uchwaly

ptzez Pftewodniczpego wsP6lnego Posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -

Pana Dadusza Karbowskiego. Radny - Pan Daiusz Karbowslq PoinformowaL Ze komisje

stale na rvsp6liym posiedzeniu Pozyt)'witie zaoPiniowaly projekt uchwaly .

Nastepnie PrzewodniczEcy Rady otlvorzyl dyskusig.

Pytari nie wniesiono.

Prze\ /odnicz4cy Rady zamknql dyskusjg Po odczytaniu Projektu uchwaly Przez

WiceprzewodniczEcego Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawn;'rn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:
-72 -,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sie"
podi€la uchwalf Nr XXVI/53176 w sprawie zaopiniowania planu agloneracji Rybno

Uchwala stanowi zalqcznik do Protokolu.

7) rozpatrzenia ponowni€ uchwalonego wniosku zmieniai4qcgq-q1-lqlgguSlglq89w!!
dotycz4cego przeznaczenia Srodk6w fuiduszu soleckiego w 2016 roku

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opirLil komisji w sprawie Projektu uchwaly

przez Przewodticz4cego wsP6lnego Posiedzenia Komisii stalych Rady Gminy Rybno -

Pana Dariusza Karbowskiego. Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal, ie komisie

stale na wsp6lnym poEiedzeniu pozyt''wnie zaopiniowaly Proiekt uchwaly

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady otworzyt dyskusje.

Glos zabtali:

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Meiykowski zwr6cil sie z Pytaniem do radcy prawnego:

,,czy budzet sotectwa Gronowo zostal uchwalony wlasciwie?'

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek rryjasnil kwestie Plzyznawania Srodk6w z

funduszu soleckiego oraz om6wil ptocedowanie Pnyjetego pfiez W6ita wniosku solectwa

Gronowo.

ll



Soltys wsi Gronowo - Pan Miloslaw Mezykowski

prawnego, wskazuiqc na proces skladania wniosku i

Gronowo.

odnosz4c sig do rtyPowiedzi radcY

uchwalania funduszu Plzez solectwo

Radca prawny - Pan Zbigniew Dlzystek wskazal na wymogi formalne

spelniac wniosek.

jakie powinien

Radny - Pan Piotr Rydel: ,' rozlJmie' 2e te wnioski zostaly uzupelnione i sPrawa jest

zafl*nieta".

Wigcej pytai nie wniesiono

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusig. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4ceSo Rady, Poddal go Pod glosowarue'

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, glosami:
-10 -,2,a",
-0 - ,4'rzecl'w"
- 2 - ,,wstrzymui4cych sig"
podlll" "ch-.tg'lt 

XXvI754[6 w sprawie rozPatrzenia Ponownie uchwalonego wniosku

zmieniai4cego nr 1 solectwa Glonowo dotycz{cego ptzeztaczenia 6lodk6w funduszu

soleckiego w 2016 roku,
Uchwala stanowi zal4cznik do Protokolu.

Plzewodnicz4cy Rady poProsil o Przedstawienie oPinii komisji w sPrawie Projektu uchwaly

przez Ptzewodricz4cego wsp6lnego Posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno -

Pana Dariusza Karbowskiego. Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal, ze komisje

stale na wsp6lnym posiedzeniu pozytywnie zaoPiniowaly Projekt uchwaly '

Nastepnie Przewodniczqcy Rady otrvorzyl dyskusjg.

P]'tari nie wniesiono.
Pizewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu Projektu uchwaly Przez

wiceprzewodmczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 12

RadnyclL glosami;
-70 - ,,2a",
-0 - ,,ptzeciw"
- 2 -,,wstrzymuiicych sig"

2017roku
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podiela uchwal€ Nr )<XV!55y'6 w sPrawie rozPatrzenia wniosku solectwa Gronowo

dotyczlcego Srodk6w funduszu soleckiego w 2017 roku.

Uchwala stanowi zalqcznik do Protokolu.

Ad.S.Wolne wnioski i zaPytania.

clos zabiali:
W6jt Cminy - Pan Tornasz Wqgrz;'nowski | ,,Prosze aby Komisja Oswiaty zajela sie

wypracowaniem stanowiska, dokonala oglgdzin szk6l, w zwi4zk11z planowan4 reform4

oswiaty otaz zotganizowa6 spotkalua w porozurnieniu z Welskim Parkiem Krajob6zowym

na temat planu dzialania Parku

Pan Zbigniew Meller-mieszkaniec wsi Rybno: ,,chcialbym odniesC si9 do sprawozdania

Komisji Rewizinej i przeprowadzonej Przez niq kontroli stanu Przygotowania szk6l do

nowego roku szkolnego, jaka jest mozliwosc sPmwdzenia wszystkich szk6l w ciagu iedrrego

dnia?

Panie W6fcie, czemu miat slutyf slajd, na kt6rym jest Pan na zdjectu z asp. Ankiewiczem.

Jest to wydarzenie wazne, ale nie w ujeciu globalnyrn. Migdzy czasie byly Dozynki Gminno-

Dekanalne i nie ma mowy o tym wydatzeniu."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrz;mowski: ,,komisja rewizfna dokonuj4c objazdu szk6l,

dysponuje jui szeregiem dokument6w. \jazd ma na celu migdzy innymi rozmowe z

kierownikami jednostek, kt6rzy przedstawiajQ swoje Problemy Jeieli chodzi o 6wieto Policji

i zwr6cerue uwagi na Pana Ankiewicza, to nie ePizod, ale zwr6cenie uwagi na Prace

kazdego policjanta. Nie planujg finaisowania policji. PrzePraszam, moje niedoPatrzenie ,

ieieli chodzi o do2ynki. RzeczywiScie to waZne wydarzenie."

Rady - Pan Piot! Rydel ,,jako stowarzyszenie oczekiwalismy inicjatywy ze shony W6it4

propozycji wleczenia sig w spos6b aktl'wny w organizacje tej imprezy."

Sohys wsi Gronowo- Pan Miroslaw Meiykowski wni6sl zeafzeLe ia w zakresie realizacji

funduszu soleckiego. Nastepnie zapytal W6jta Gminyt ,,czy bgdzie Pan lealizowal fundusz

solecki i w jakim czasie mieszkaricy Gronowa bedq mieli zrealizowany budiet?"

Pan Zbigniew Meller-mieszkaniec wsi Rybno: ,, nie jest PrzyPadkiem, ze coi jest Pomijane,

np. tak jak Wlo z wizyt4 do Niemiec. Kto bedzie pokr'.wal koszty pobytu delegacji w

Niemczech. Ile kosztowal podatnik6w ten wyjazd?"
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Zwt6cll t6w^ie' lwage na niedoci4gniecia w trakcie organizacji doiynek'

Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wisniewski odnoszqc sig do wypowiedzi soltysa wsi

Gronowo - Parra Miroslawa MezykowskieSo wskazal na Pewne utrudnienia w realizacii

funduszu soleckiego, miedzy innymi na kwestie zwi4zare z ksiegowaNem wydatk6w'

Koleino poruszyl Problem bezdorrmosci Ps6w. Wni6sl o Przedstawienie koszt6w oddawania

zwierzEt do schroniska.

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,Pairie Meller, nie bgdzie Pan udzielal Porad, jak komisja

rewizyjna ma przeprowadzaa kontrole-"

Pan Zbigniew Meller-mieszkaniec wsi Rybno: ,, nie chodzi o pouczenia, dla mnie byla

wqtpliwosd, jak moina dokonad konholi 7 plac6wek w jeden dziert"

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,sugeruje Pan, Ze komisia przeprowad,zila kontrole w

spos6b nierzetehy?"

Pan Zbigniew Meller-mieszkaniec wsi Rybno: ,,nie sugeruie, ze tak bylo".

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrz;mowski zwr6cil uwagg 2e fundusz solecki jest dla naszej

Gminy czyml nowym, sytuacja unormuje sig zaPew^e z uPlywem czasu. Podkreslil, 2e w

swoim sprawozdarriu pominEl jeszcze inne imPrezy, kt6re mialy miejsce w okresie

miedzysesyjnyrr za co ptzeptasza. W kwestii Pokrycia wydatk6w wiazdu do Niemiec

wyja6nil, ie wszelkie kwestie finansowe zostaty upublicznione.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka zagadnienie wydatkowania slodk6w z funduszu

soleckiego

Pan Zbignier / Meller-mieszkaniec wsi Rybno: ,,je51i Pan wie jaki byl koszt wiazdu do

Niemiec, a odsyla Pan do internetu. Nie jestem ekonomist4, Zeby z^a( sie na rozdzialach i

pa-ragraf. Prawdopodobnie zostalo to rozbite. Proszg o odpowiedZ Paniq Skarbnik.

Skarbnik Gminy - Pari zdzislawa Kanicz odniosla sig do sprawy realizacii funduszu

soleckiego.



Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mezykowski odni6sl sig do zaPis6w ustawowych w

niniejszym przedmiocie.

Radny - Parl Dadusz Karbowski w imieniu os6b wypocz)'wajqcych na terenie Gminy

podztgkow ala za czystosa i porzqdek. ,,Co z PlaZ4 \^r Rybnie i jeziorem Rurnian?"

W6jt Gminy - Pan Tornasz Wggrzynowski. ,,jeae\ chodzi o plaag w Rybnie, zostal wyloniony

wykonawca na dokumentacje tego Przedsigwziecia. Trwa ploces Przejmowania ,,cypla" w

kierunl(rl Szczuplin. T arnteZ zostal zasyPany basen przeciwpo2arowy."

Radny - Pan Dariusz Karbowski: ,,korzystai}c z obecno6ci Dyrektora Gminnej Biblioteki

Publicznej, chcialbym zapytat w jakim kierunku idzie Promoqa Gminy Jak4 prace w tym

kierunku wykonala zatrudniona od trzech miesigcy pracownica?"

Dyrektor GBP - Pan Jaroslaw Rolkowski: ,,Pani jest stazystk4, zas lnformacja Turystyczna

caly czas rozwija sig."

Czlonek Rady Spolecznej SPG ZOZ w Rybnie - Pan Robert Gontaz Przedstawil swoie

zaangazowanie w dzialalnosi Rady. Wskazal iZ trwaj4 rozmowy w sPrawie zatrudnienia

dodatkowego lekarza.

Pan Dhszczakowski - mieszkaniec wsi Rybno 1{ni6sl o uzuPehdenie zadlzewienia drzew

jarzebiny na ul. Wyzwolenia.

Wiecej wniosk6 r i pytai nie wniesiono.

Ad.9,zamknigcie obrad.

O godz.14r05 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Konacki - wobec wyczerpania dziemego

porzqdku obrad - zamknel obrady XXVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoiczono.

Protokolowala:

TNSPgKTOF
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